
ΕΡΩΤΗΣΗ

Αθήνα, 04/08/2023

Της:              ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ ΣΟΦΙΑΣ – ΧΑΙΔΩΣ Βουλευτού Β’ Πειραιώς

ΠΡΟΣ: Την κ. Υπουργό Εσωτερικών
                      Τον κ. Υπουργό Εργασίας  και Κοινωνικής Ασφάλισης

ΘΕΜΑ: «Κατάφωρη  αδικία  απέναντι στους   επιτυχόντες  -  επιλαχόντες της υπ αρ’
“1Γ/2022” προκήρυξης ΑΣΕΠ, όπως προέκυψαν βάσει του Ν.5027/2023»

Κυρία και κύριε Υπουργοί, 

Σε  σχετική  επιστολή  –  αίτημα  των   επιτυχόντων  –  επιλαχόντων της  υπ’  αρ.  1Γ/2022
προκήρυξης ΑΣΕΠ, όπως προέκυψαν βάσει του Ν.5027/2023, αναφέρεται ότι δεν υπάρχει
πρόθεση  απορρόφησης  των  επιλαχόντων  που  θα προκύψουν  μετά  την  έκδοση  των
οριστικών αποτελεσμάτων από το ΑΣΕΠ. Όπως χαρακτηριστικά επισημαίνουν:  «Την 14η

Ιουνίου αναρτήθηκε στην επίσημη ιστοσελίδα του ΑΣΕΠ ο πίνακας νέων επιτυχόντων της
υπ’  αριθμόν  1Γ/2022  προκήρυξης  γραπτού  διαγωνισμού,  βάσει  του  αρ.  21,  του
Ν.5027/2023,  από  τον  οποίο  προκύπτουν:  α)  χίλιοι  τέσσερις(1.004)  νέοι  επιτυχόντες
Πανεπιστημιακής εκπαίδευσης (Π.Ε) καθώς και β) εκατόν πενήντα εννιά (159) επιτυχόντες
Τεχνολογικής  εκπαίδευσης  (Τ.Ε).Οι  θέσεις  προς  κάλυψη,  όπως  έχουν  ανακοινωθεί
επίσημα από το ΑΣΕΠ, είναι οι εξής: τετρακόσιες (400) θέσεις Π.Ε. και εκατόν εξήντα πέντε
(165)  θέσεις  Τ.Ε,  στις  οποίες  συμπεριλαμβάνονται,  τόσο  οι  γενικές,  όσο  και  οι  θέσεις
ειδικών  κατηγοριών.  … θα  προκύψει  μεγάλος  αριθμός  επιλαχόντων,  κατά  προσέγγιση
εξακόσιοι (600) στον αριθμό στην Ομάδα Α’ Π.Ε. όπου εκεί οι επιτυχόντες είναι 878 και
περίπου 31 επιλαχόντεςστην Ομάδα Β’ Τ.Ε.». Διαμαρτύρονται έντονα, επίσης, οι ως άνω
επιτυχόντες - επιλαχόντες για την αδικία που τείνει να συντελεστεί εις βάρος τους, καθώς,
πιστεύουν  ότι  παραπλανήθηκαν  από  τις  δηλώσεις  του  Προέδρου  του  ΑΣΕΠ,  κ.
Παπαϊωάννου, στις διαρκείς επιτροπές που συνεδρίασαν σχετικά στην Βουλή, πριν την
ψήφιση της τροπολογίας, αλλά και από τους ψηφίσαντες την ίδια την τροπολογία, καθώς,
δημιουργήθηκε η εύλογη  πεποίθηση και δικαιολογημένη εμπιστοσύνη από την πλευρά
των υποψηφίων για το ότι θα απορροφηθούν όλοι οι νέοι επιτυχόντες και δεν θα υπάρξουν
επιλαχόντες. Σημειώνουν, δε ότι, ακόμη και η Ανεξάρτητη Αρχή Α.Α.Δ.Ε., μέχρι και την
ημέρα έκδοσης των πινάκων των νέων επιτυχόντων, δεν γνώριζε τον ακριβή αριθμό των
επιτυχόντων με τη νέα βάση.

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

361

Ημερομ. Κατάθεσης:

5/8/2023



Με δεδομένο ότι η Α.Α.Δ.Ε αντιμετωπίζει σοβαρό πρόβλημα υποστελέχωσης και ενώ, έχει
επιπλέον  δρομολογηθεί  συγκεκριμένος  αριθμός  προσλήψεων  για  το  έτος  2023,
γνωστοποιούν επίσης οι ως άνω επιτυχόντες - επιλαχόντες ότι, καταθέσαν ήδη επιστολή
τους  στην ανωτέρω Ανεξάρτητη Αρχή, υπογραμμίζοντας στην επιστολή τους ότι, είναι οι
πλέον καταρτισμένοι  και  κατάλληλοι  για  να  στελεχώσουν  τις  θέσεις  της  Ανεξάρτητης
Αρχής, κατά προτεραιότητα. Θεωρούν, τέλος ότι,  είναι  όμηροι της εν λόγω προκήρυξης
για  πάνω  από  ένα  έτος,  αναμένοντας  τον  διορισμό  τους  και  ότι  είναι  μάρτυρες  μιας
κατάφωρης αδικίας εις βάρος τους.  

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

Ερωτώνται οι    κ. κ.   Υπουργοί :  

1.  Θα προχωρήσετε  στην  κάλυψη,  τόσο  των  υφιστάμενων,  όσο  και  των  μελλοντικών
κενών θέσεων που θα προκύψουν και οι οποίες αφορούν όμοιους κλάδους - ειδικότητες
και πρόσθετα προσόντα, κατά προτεραιότητα, από τον πίνακα των νέων επιτυχόντων της
1Γ/2022 και μέχρι την εξάντλησή του;

2.  Θα λάβετε την απαραίτητη απόφαση για την στελέχωση της Α.Α.Δ.Ε με καταρτισμένο
προσωπικό,  που  θα  προέρχεται  από  ορθά  και  νόμιμα  διεξαγόμενους  εξειδικευμένους
γραπτούς διαγωνισμούς μέχρι  εξαντλήσεως των επιτυχόντων – επιλαχόντων και  βάσει
των  αναγκών  της,  μιας  και  οι  ανωτέρω  διαγωνιζόμενοι  στην  παραπάνω  προκήρυξη
προετοιμάστηκαν  σε  γνωστά  πεδία  ανάλογα  με  εκείνα  που  πρέπει  να  διαθέτει  κάθε
μελλοντικός υπάλληλος - ελεγκτής της ως άνω Ανεξάρτητης Αρχής;

3. Θα  λάβετε  πρωτοβουλίες  να  λειτουργήσει  ένα  νόμιμο  πλαίσιο  κάλυψης  των  κενών
θέσεων και προσλήψεων νέων υπαλλήλων στην Α.Α.Δ.Ε., μιας και οι ανάγκες της, όπως
φαίνεται  στις  απολογιστικές  εκθέσεις  της,  λόγω  συνταξιοδότησης  στελεχών  αλλά  και
αυτοδίκαιων αποχωρήσεων, αποκαλύπτουν την υποστελέχωση της ακόμη πιο έντονα;

Η Ερωτώσα Βουλευτής

ΣΟΦΙΑ – ΧΑΙΔΩ ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ




